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一、生物與永續科技、特用作物及代謝體、植物保健及國際精準農企業發展學位

學程(以下簡稱本學程)為鼓勵本校大學部優秀學生在本學程就讀碩士班，並

期達到五年內取得學士及碩士學位，特訂定本細則。 

1. The Master's Degree Program in  Biological and Sustainable Technology, 
Specialty Crops and Metabolomics, Plant Health Care, and International 
Precision Agribusiness Development (hereinafter referred to as "the 
Program") is established to encourage outstanding undergraduate students 
of this university to pursue a master's degree in this program, to obtain both 
bachelor's and master's degrees within five years. Therefore, these 
regulations are specifically formulated. 

二、本校大三學生修業滿五學期品學兼優，始得提出申請本學程碩士班預備研究

生(以下簡稱預研生)。 

2. Third-year students at this university who have completed five semesters 
of study with excellent academic performance and conduct may apply to 
become a preparatory graduate student (hereinafter referred to as "pre-
graduate student") in the master’s degree program of this program. 

三、申請日期：每年 7 月 15 日前向學程辦公室提出申請。 

3. Application Deadline: Applications must be submitted to the program 

office before July 15th of each year. 

四、申請者經本學程入學與畢業事務審查委員會甄選通過者，即取得本學程預研

生資格。 

4. Applicants who pass the selection process conducted by this program's 
Admissions and Graduation Affairs Review Committee will be granted the 
status of a pre-graduate student. 

五、審查資格: 

1. 申請者應繳交預備研究生申請表、歷年成績證明、教師推薦信 2 封、研究成

果及研究構想書等佐證資料，核准名單由本系公告之。 



2. 預研生於大學期間所修之本校碩士班課程，其成績達 70 分以上者經本系認

可，皆可計入本學程碩士班畢業學分內。 

3. 碩士班課程若已計入大學部畢業學分數內，不得再申請抵免碩士班學分數。 

5. Eligibility for Review: 

1. Applicants must submit the preparatory graduate student 

application form, a transcript, two letters of recommendation 

from professors, research achievements, a research proposal, 

and other supporting materials. The department will announce 

the approved list. 

2. For pre-graduate students, any graduate-level courses taken 

during their undergraduate years at this university, with a grade 

of 70 or above that are recognized by the department, may be 

counted toward the required credits for graduation from the 

master’s degree program. 

3. If the graduate courses have already been counted toward the 

undergraduate graduation credits, they cannot be used to apply 

for credit exemption for the master’s program. 

六、預研生必須於第八學期（含）之前取得學士學位，否則喪失預研生資格。 

預研生須參加本學程碩士班甄試入學，經錄取後始正式取得本系碩士班研究

生資格。 

6. Pre-graduate students must obtain their bachelor's degree by the end of 
the eighth semester (inclusive); otherwise, they will lose their pre-graduate 
status. 
Pre-graduate students must participate in the entrance examination for the 
master's program in this program. After being admitted, they will officially 
obtain graduate student status in the department's master's program. 

七、本細則經學程會議通過後公布實施，修訂時亦同。 

7. These regulations will be implemented after being approved by the program 
meeting and announced. The same procedure applies when making 
amendments. 

  



國立中興大學生物與永續科技、特用作物及代謝體、植物保健及國際精準農企業發展

學位學程  學年度大學部學生預備研究生申請表 

Pre-Graduate Student Application Form in Biological and Sustainable Technology, Specialty Crops and Metabolomics, Plant 

Health Care, and International Precision Agribusiness Development Academy of Circular Economy, National Chung Hsing 

University  
申請人：         （簽章） 日 期：   年   月   日 

Applicant(sign):                     Date(yyyy/mm/dd): 

申 
請 
人 
基 
本 
資 
料 

Applicant's 
Basic 

Informatio
n 

姓   名 

name 

系(學程)/學號 

Department(progr

am)/Student ID 

性 

別 

gender 

出  生 

Date of Birth 
Email 

聯 絡 電 話 
Contact Number 年 

y 

月 

m 

日 

d 

       

(住家) 
Home Number 

 

(手機) 

mobile 



申請學程 
(至多勾選 4 個志願學程，
若有複選者，請填寫志願

順序) 
Applied Program 

(Select up to 4 
preferred programs. If 
multiple programs are 

selected, please 
indicate the order of 

preference.) 

□生物與永續科技學位學程     順序: 

□特用作物及代謝體學位學程   順序: 

□植物保健學位學程           順序: 

□國際精準農企業發展學位學程 順序: 

□ Biological and Sustainable Technology program           order: 

□Specialty Crops and Metabolomics program               order: 

□Plant Health Care program                              order: 

□International Precision Agribusiness Development program  order: 

申請資格 

(至少符合 1 項條

件) 

Eligibility 

(At least one 
requirement must be 

met) 

□學業歷年成績為班上前 50%。(歷年成績平均：________；班排名：_________) 

□曾參與國科會大專生專題研究計畫。【檢附證明資料】 

□國外論文期刊發表。【檢附證明資料】 

□系務相關活動傑出表現。【檢附證明資料】 

□Academic performance ranks in the top 50% of the class. (Cumulative GPA: ________; Class rank: ________) 

□Participated in the NSTC Undergraduate Research Project. [Supporting documents attached] 

□Published in an international academic journal. [Supporting documents attached] 

□Outstanding performance in department-related activities. [Supporting documents attached] 

教師推薦簽名 
Teacher's 

Recommendation 
Signature 

推 薦 教 師 1 
Recommending Teacher 1 

推 薦 教 師 2 
Recommending Teacher 2 

  



 
 

審 
查 
結 
果 
 

Review 
Result 

 

入學與畢業事務審查委員會甄審意見及簽章 
Admissions and Graduation Affairs Review Committee's Selection Opinion and Signature 

主 任 批 示 
Director's Endorsement 

經     年      月     日召

開之甄審會議決議： 

□ 通過 

□ 不通過 

Decisions made at the selection 

review meeting held on        : 

□Approved 

□Not Approved 

甄審委員簽章： 
Selection Review Committee Member's Signature: 

 

 

 

□ 同意 

□ 不同意 

□ Agree 

□ Disagree 

 

簽章: 

Signature: 

 

                 

注 

意 

事 

項 

Important 

Notes 

一、 本校大學部學生修業滿五學期品學兼優，始得提出申請本學程碩士班預備研究生。 
1. Undergraduate students at this university who have completed five semesters of study with excellent academic performance 

and conduct may apply to become preparatory graduate students in this program. 
二、須檢具之表件：(1)預備研究生申請表乙份。(2)歷年成績單（含名次證明）乙份。(3)教師推薦信 2封。(4)

研究成果及研究構想書。(5)符合申請資格及其他有利佐證資料。 
2. Required documents:(1) One copy of the preparatory graduate student application form.(2) One copy of the academic 

transcript (including rank certificate).(3) Two letters of recommendation from professors.(4) Research achievements and 
research proposal.(5) Documents supporting eligibility and other beneficial materials. 

三、申請期限：每年自公告日起至同年 7 月 15 日止。 
3. Application deadline: From the date of announcement until July 15th of the same year. 

四、學生必須於第八學期（含）之前取得學士學位，否則喪失預備研究生資格。預備研究生須報名碩士班甄試入
學，經錄取後始取得本學程正式碩士班研究生資格。 

4. Students must obtain their bachelor's degree by the end of the eighth semester (inclusive); otherwise, they will lose their 

status as preparatory graduate students. Pre-graduate students must register for the master's program entrance 
examination, and only after being admitted will they officially obtain graduate student status in this program's master's 
program. 

 


